

Ref: LD-22-852
Date: 1 November 2022

التاريخ: 1 نوفمبر 2022

Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت
دولة الكويت
المحترمين

Subject: Disclosure of Material Information regarding the results of the Bondholders Association Meeting of United Real Estate Company K.S.C.P.'s KD 60 million Bonds – Due on 19 April 2023

الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية بشأن نتائج اجتماع هيئة حملة سندات شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بقيمة 60 مليون دينار كويتي – استحقاق 19 ابريل 2023

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of Module 10 (“**Disclosure and Transparency**”) of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (“الإفصاح والشفافية”) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Material Disclosure Form

01 November 2022	01 نوفمبر 2022	التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>We are pleased to inform you that the bondholders association meeting of the bonds issued by United Real Estate Company K.S.C.P. on 19 April 2018, for the amount of KWD 60 million, and due on 19 April 2023, was convened at 10 a.m. Tuesday, 1 November 2022, where the bondholders association has approved the decision of the merger by way of amalgamation among United Real Estate Company K.S.C.P. ("URC") and United Towers Holding Company K.S.C.C. ("UTHC") and Al Dhiyafa Holding Company K.S.C.C. ("ADHC") whereby URC will be the merging entity and both of UTHC and ADHC will be the merged entities, pursuant to the approval of URC's extraordinary general assembly meeting, and the approval of each of UTHC's and ADHC's extraordinary general assembly meetings, and pursuant to Module Nine ("Mergers and Acquisitions") of the Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activities, as amended and the Companies' Law No. (1) of 2016 and its Bylaws, as amended.</p>	<p>نفيدكم علماً بأن شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. قد عقدت اجتماع هيئة حملة السندات الصادرة عن الشركة في 19 ابريل 2018 بقيمة 60 مليون دينار كويتي والتي تستحق في 19 ابريل 2023، وذلك في تمام الساعة 10 من صباح يوم الثلاثاء الموافق 1 نوفمبر 2022 حيث تمت الموافقة من قبل هيئة حملة السندات على قرار الاندماج عن طريق الضم بين شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. ("العقارات") وكل من شركة أبراج المتحدة القابضة ش.م.ك.م. ("أبراج") وشركة الضيافة القابضة ش.م.ك.م. ("الضيافة")، بحيث تكون شركة العقارات هي الشركة الدامجة وكل من شركة أبراج وشركة الضيافة هما الشركتين المندمجتين، طبقاً لموافقة الجمعية العامة غير العادية لمساهمي شركة العقارات والجمعية العامة غير العادية لمساهمي كل من شركة أبراج وشركة الضيافة، وذلك بما يتوافق مع أحكام الكتاب التاسع ("الاندماج والاستحواذ") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، وأحكام قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
<p>There is no current impact of the material information on the Company's financial position until the completion of the merger procedures.</p>	<p>لا يوجد حالياً أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة وذلك لحين الانتهاء من عملية الاندماج.</p>	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة